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PREDMET: Vijećničko pitanje  
 
Kada će se dovršiti kružni tok u MZ Bukinje prema MZ Lipnica? 
 
Obrazloženje: 
Građani mjesne zajednice Bukinje upućuju apel i molbu nadležnim Službama 
Gradske uprave za poduzimanje hitnih sigurnosnih mjera na lokaciji kružnog 
toka prema mjesnoj zajednici Lipnica. Kružni tok nije dovršen i kao takav nije 
adekvatno označen, osvijetljen niti ima propisnu signalizaciju te predstavlja 
svakodnevnu opasnost za učesnike u saobraćaju na tom dijelu puta. Kao 
posljedicu toga svjedoci smo učestalim saobraćajnim nesrećama koje se mogu 
spriječiti, te molimo nadležne da u što skorijem roku izvrše propisano 
obilježavanje nedovršenog dijela puta kako bi se vozači upozorili na opasnost i 
spriječile dalje nesreće. 
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